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11.11.2020 Coppius Radicalius klo 16:15

Läsnä:
Milla Mattila puheenjohtaja
Janne Nykänen sihteeri
Santeri Neuvonen
Henna Rahkola
Ilona Savolainen
Paula Sarkkinen
Jawad el Hamrou
Olli Puhtimaki saapui 16:18

Veera Bruce poistui 16:30

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:15

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan/muutoksin.

4. Ilmoitusasiat
- Hallitus 2021 on valittu, jee
- Muistakaa tehdä testamentit

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 5124,26 €
Kassassa: 43,00 €

5.2. JYY:n avustuskyssärit
Valiokunnissa käynti: Kopo (useammin), Hyvinvointi(useammin), Ympäristö(kahdesti),
Kansainvälisen toiminnan(useammin), Kehy(ainakin yhdesti), Kulttuuri(yhdesti).
Käytiinkö kerran/useammin/ei?
Sektorikoulutukset: PJ-foorumi, talistapaaminen, tapsatapaaminen, sihteeritapaaminen
PJ-foorumissa käyty, muita ei järjestetty ? Talistapaaminen oli, ei käyty.
Onko kukaan käynyt järjestöspektaakkelissa tai klubilla? Vastaus:ei.

Muuten selvät sävelet, hauska fakta, kysely on ihan sama kuin viime vuonna eikä
sisällä mitään koronahuomioita.

5.3. Sähköpostitlistat
Mailmanin listat ajetaan alas vuoden loppuun mennessä. JYY on kaavailemassa omaa
hostia listoille, mutta aikataulua ei ole ainakaan vielä ilmoitettu.
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Sähköpostilistat ovat Radikaalin virallinen tiedotuskanava, ja uudesta olisi hyvä
ilmoittaa nykyisellä listalla. Lisäksi Adobe-tunnukset kulkevat listan kautta.

5.4. Hankintoja kopille
Rikkalapio ja harja, muovikori tiskaukseen. Essi B lupasi lahjoittaa Kopille toivotun
peilin, tarvitaan seinäteippiä kiinnitykseen. Budjetoidaan yhteensä 20 €.

Kopilla on myös havaittu sokeritoukkia, jos manifestoivat vielä, pitänee hankkia
myrkkyä.

USB-c-laturi anastettu. Budjetoidaan 20€ uuteen.

-------Kokoustauko 16:27-16:30-----------------------

5.5. Haalarimerkit aftermath
Hinnoittelu: Sisu: ostettu 1,16€/kpl, myydään 3€/kpl; Kosketus: ostettu 1,16€/kpl,
myydään 3€/kpl; Tosinainen: ostettu 0,90€/kpl, myydään 2,50€/kpl; Timantin hinta
pidetään samana. Voittajien palkinnot: Jokaiselle merkille on valmiina erillinen 5kpl
paketti pinojen päällä, Riittääkö tämä voittajille? Vastaus: riittää.

5.6. Hallituksen vaihto
Karonkka 10.-11.12. Ilmoitettu myös uudelle hallitukselle. Aloitetaan 16:30 @Kirch
kvark. Budjetoidaan tilavuokraan 80€ ja ruokaan 200€. Joku varaa tilat.

5.7. Sääntömuutokset
Menivät syyskokouksessa läpi, budjetoidaan 100€ ilmoituskuluihin.

5.8. Vasa
Järjestetään kuukauden viimeisellä viikolla ma-to. Janne doodlaa.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Syyskokous
Tarjolla oli hyvää suklaata

6.2. Tulevat
6.2.1. Pikkujoulut?

Grilli, kyykkä ja juomat raahataan ulos paikkaan x. Tarjotaan glögii ja pibars.
Lisäksi joku standi. 3.12.. Budjetoidaan 50€ tarjoiluihin.

7. Media-asiat
7.1. Strategia Ruiskun kohtalosta vuodelle 2021

Santeri hoitaa.

7.2. Syksy 2020
Jutut valmiit, pl pj:n höpinät ja pääkirjoitus.
Rahoja ollaan saatu edelleen vain Sohwilta, Troija ja Maria puuttuu muistutuksesta
huolimatta. Laitetaan vielä karhuamis-sähköposti tämän kuun aikana.
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8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.1.1. Palautekysely
Koontia tehty, sovitaan tapaaminen pedagogisen johtajan kanssa. Radikaalia
pidetään vastuullisena ja tasa-arvoisena järjestönä. Etätapahtumia on kaivattu.
whatsapp-tiedotusta pyritään parantamaan :) Järjestön jäsenet tuntevat
vaihtelevaa hyvinvointia. Poikkeussyksy saattaa olla vaikuttanut opintoihin.
Nissistä ja Kaskea kehuttu. Ohjaus onnistunut. Epäonnistumisia: kommunikointi
opettajilta, kurssien yhdenmukaisuus, satunnaiset kurssit.

8.1.2. Matlu-OKR (9.10.)
Hyvinvointirahoitus: Tähän ei varsinaisesti tullut ratkaisua, koska kaikki haluavat
käyttää sitä eri asioihin. Esim. Matematiikka haluaa keskittää virtuaaliseen
“ratkomoon”. Muut mahdollisesti halusivat enemmän tai vähemmän konkreettisia
asioita.

8.2. Valiokunnat
8.2.1. Kopovaliokunta (20.10.)

-Edufutura: On nyt toiminnassa. Nettisivujen kautta on mahdollisuus ilmoittautua
kursseille. Helposti voi hakea täydennyskursseja. Edufuturan kurssien
sopivuudesta omaan tutkintoon kannattaa keskustella Hops-ohjaajan kanssa.
-AKAVA-vierailija Emmi Venäläinen: Kauheeta pälätystä koulutuksen tasa-arvosta
ja työllisyysluvuista. (Jossain vaiheessa lopetin kuuntelun). Päästiin asiaan eli
jatkuvaan oppimiseen… Korkeakoulutetut ihmiset eivät lisäkouluttaudu helposti.
Kaksi mallia eteenpäin kehitykseen: Osaamisseteli (Kysyntälähtöisyys) ja
Urakatsaus (työelämätaitojen tarkastusjakso -> tukea osaamisen kehittämiseen

9. Muita esille tulevia asioita
Joulumuistamiset ei onnistu yhtä kivasti :(

10. Budjetoinnit
● Kopin siistiminen 20€
● USB-see lautturi 20€
● Hallituksenvaihtokaronkka 280€
● Sääntömuutokset 100€
● Pikkujoulut 50€

11. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ei hyväksytty.

12. Seuraava kokous
2.12. klo 16:15 @TBD

13. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:14.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset



JYVÄSKYLÄN YLIOPISTON KEMISTIT RY - HALLITUKSEN KOKOUS 11/2020 4/4

Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa 12/2020

8/2/2021                                                        8/2/2021


